
 
 
 
 
 

INTRO 
Al lijkt het er nog niet helemaal op:  Het is echt zomer! 
In deze nieuwsbrief staan wat verslagen van fietstochten van en over enkele van onze clubleden. 
Erg leuk om dit te lezen! 
Ook is er al weer nieuws over de komende strandrace in november. 
De scholen gaan weer even op slot en veel van onze clubleden vliegen uit. Even lekker op vakantie als 
dat kan. En vaak gaat er nog een fiets mee ook.. 
Wij wensen iedereen een hele fijne zomer toe, en blijf vooral lekker fietsen! 
En misschien heb jij dan zelf ook een leuk verhaal over een gereden fietstocht of bergbeklimming? 
 
 
VAN DE VEURZITTER 
Schiet het al op? 
9Ǌ ȊƛƧƴ ǎƻƳǎ ƴƛŜǘ ǾŜŜƭ ǿƻƻǊŘŜƴ ƴƻŘƛƎ ƻƳ ƎǊƻǘŜ ǘƘŜƳŀΩǎ ŀŀƴ ǘŜ ǎƴƛƧŘŜƴΦ Ψ{ŎƘƛŜǘ ƘŜǘ ŀƭ ƻǇΚΩΣ ǾǊƻŜƎ ŞŞƴ 
van onze gewaardeerde leden na afloop van een dinsdagavondtraining. Ze wapperde met haar vrije 
hand ς in de andere had ze een kop koffie ς wat om zich heen, om aan te geven dat haar opmerking 
het interieur van het clubhuis betrof. Uw veurzitter is snel van begrip. Dat clubhuis lag er naargeestig 
ŀƭǎ ŀƭǘƛƧŘ ōƛƧΦ 5ǿŜƛƭƪƭŀŀǊΦ ½ƻ ƎŜȊŜƭƭƛƎ ŀƭǎ ŜŜƴ ƳƻǊǘǳŀǊƛǳƳ ǘƛƧŘŜƴǎ ŘŜ ǾƻƻǊƧŀŀǊǎǎŎƘƻƻƴƳŀŀƪΦ ΨWŀȊŜƪŜǊΩΣ 
ǎǇǊŀƪ ƛƪ ƳƻƴǘŜǊΣ ǿŀƴǘ ŀƭǎ ǾŜǳǊȊƛǘǘŜǊ ƘŜō ƧŜ ƻƻƪ ŀƭǎ ǘŀŀƪ ƻƳ ŘŜ ƳƻŜŘ ŜǊ ŜŜƴ ōŜŜǘƧŜ ƛƴ ŘŜ ƘƻǳŘŜƴΦ ΨWŜ 
ziet er alleen nog geen ōŀǊǎǘ ǾŀƴΦΩ 
Bestuurlijk gaat namelijk alles tot nog toe van een leien dakje. De algemene ledenvergadering stemde 
begin juni goedmoedig in met het verder uitwerken van de plannen voor ons sportcomplex, een 
betrokken ambtenaar heeft al belangstellend geïnformeerd wanneer hij het verzoek voor de aanleg 
van een mountainbikebaan mag verwachten en onze twee Hogeschoolstagiaires schrijven naarstig 
verder aan hun beleidsvisie.  
Zoals het er nu (nog steeds) naar uitziet, kan er aan het eind van dit jaar een klap op worden gegeven. 
En dan is er tijdens de ledenvergadering uiteraard behoefte aan stemvee van de wielerafdeling, want 
ōƛƧ ƘŜǘ ȊƻǊƎǾǳƭŘƛƎ ƴŀƭŜǾŜƴ Ǿŀƴ ŘŜ ǎǘŀǘǳǘŜƴ ƪǳƴƴŜƴ ǿŜ ȊƻΩƴ фр ǇǊƻŎŜƴǘ Ǿŀƴ ŘŜ ƛƴ Ƨǳƴƛ ŀŀƴǿŜȊƛƎŜ ƻǳŘŜ 
garde tot belangstellenden degraderen. Het was immers oud-voorzitter Gerard van Beelen die ooit 
heeft bepaald dat donateurs (lees: abonnementhouders van de landijsbaan) geen stemrecht hebben. 
Ja, daarmee heeft hij zichzelf ondertussen ook buitenspel gezet. 
 

 
Niettemin kiezen we er nog steeds voor om met grote eensgezindheid de club eindelijk eens de 21

ste
 

eeuw binnen te brengen. Met een gezellig clubhuis, een mountainbikebaan, vernieuwde skeelerbaan 
en jeu de boulesveldjes. Bestuurlijk voorzie ik daarvoor geen grote problemen.  
Je ziet er alleen nog geen barst van. 
 
Dick van der Plas 
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CYCLE FOR HOPE 
Rondje Nederland 
Samen met 12 renners en evenveel begeleiders, verdeeld over 3 subteams deden we op 23-25 juni 
mee aan Cycle for Hope ς Rondje Nederland, editie 2016. Daar waren ook een aantal leden van onze 
wielerafdeling bij. In subteam 2 Bert Haasnoot, Areen Perdok en ondergetekende, en in subteam 3 
Johan van Rhijn en Ab Bakker. Verder reed bij subteam 3 ook Remco van Beelen mee, weliswaar geen 
lid van de wielerafdeling, maar wel schaats- en skeelertrainer van onze IJsclub. Subteam 2 reed de 

gele etappes in het plaatje, 
subteam 3 de blauwe. Subteam 1, 
dat de rode etappes reed, bestond 
uit een aantal renners uit 
Valkenburg. 

Voor mijzelf was het inmiddels de 
3e keer dat ik mee mocht doen, en 
steeds weer opnieuw is het een 
geweldige ervaring. Om met zoveel 
mensen (150 - 250 wielrenners, 
waaronder ook ex-cliënten van De 
Hoop, en misschien nog wel meer 
begeleiders) bezig te mogen zijn 
om voor mensen die totaal zijn 
vastgelopen een nieuwe toekomst 
te bieden. Dat kan op velerlei 
manieren, en dat kan ook door 
Nederland rond te fietsen. Dan rijd 
je midden in de nacht dwars door 
het prachtige gebied bij Schoorl. 
Waar je overigens niet veel van ziet 
omdat het donker is, en je blik 
gefocust op het dunne bandje van 
je teamgenoot voor je.  

 

 

½ƻΩƴ пл ǳǳǊ Ŝƴ ōƛƧƴŀ плл ƪƳ ƭŀǘŜǊΣ ǊƛƧŘ ƧŜ ƻǾŜǊ ŘŜ hƻǎǘŜǊǎŎƘŜƭŘŜƪŜǊƛƴƎ, met de wind in de rug, en de 
zilte geur in je neus, op hoge snelheid, omdat het toch wel wat krap wordt om op tijd weer in 
 Dordrecht te finishen. En tussendoor waren er het rustige Drentse en Overijsselse boerenlandschap, 
waar je lekker door kunt fietsen, omdat er  de smalle, stille  wegen zijn, zonder obstakels als rotondes, 
verkeerslichten en drukke voorrangswegen. Daar was de Sallandse Heuvelrug, met bossen en heide, 
gelegen op een heuvelachtig landschap waar je rustig naar boven rijdt. Daar was het Limburgse land 
tijdens onze 2e nachtelijke rit, met de sluizen en waterkrachtcentrale bij Roermond, en als kers op de 
taart de Cauberg. Daar was het Zeeuwse land, natuurlijk met Hollandse wind, tegenwind wel te 
verstaan. Dan denk je aan de slogan van Cycle for Hope: Jouw afzien, is omzien naar de ander. Toch is 
het niet alleen afzien, het is ook genieten, van de unieke plekken waar je doorheen rijdt, van de 
teamgeest als je met elkaar fietst, van de saamhorigheid als team, met de begeleiders. Met elkaar in 
de bus van de finish van de ene, naar de start van de volgende etappe,  waar de renners proberen nog 
een uurtje slaap te pakken, en de begeleiders zorgen voor de fietsen en het eten en drinken. Maar ook 
genieten omdat we nauwelijks tegenslag hebben gehad. Alleen een  gebroken spaak tijdens de 3

e
 

etappe (gelukkig kon er doorgereden worden) en een val bij het binnenrijden van Valkenburg met 
alleen wat beschadigd vel hier en daar (en een gedeukt ego). Bovendien was het weer prima, ondanks 
alle sombere voorspellingen, tot code geel op donderdagavond aan toe. Er was wel slecht weer, maar 
wij reden steeds in een ander deel van Nederland. Het fietsen ging zo lekker dat Bert en ik besloten 
om de laatste etappe, van Kortgene naar Dordrecht, er maar meteen achteraan te plakken. Zo reden 
we als slotrit 2 etappes achter elkaar, totaal 210 km, waardoor we uiteindelijk uitkwamen  op een 
totaal van 493 km in 2 dagen.  

Zomerschema captains: 
 
Vanaf 26 juli t/m 11 
augustus zijn er geen 
captains ingeroosterd 
op dinsdag- en 
donderdagavonden 
-zie item verderop in 
deze nieuwsbrief- 



 

Tijdens de voorbereidingen, bij het werven van sponsorgeld, hoor je nog wel eens de opmerking: ze 
hebben zich toch zelf in de problemen gebracht? Een hele andere perceptie dan wanneer je iets doet 
voor - om maar wat te noemen - KWF kankerbestrijding of Spieren voor Spieren. Die verslaafden 
hebben het aan zichzelf te wijten, daar geef ik niet voor, hoor je dan. Wij zijn ze tegen gekomen. Op 
de wisselpunten. Waar ze vrijwilliger zijn als verkeersregelaar, bij de stempelpost of de catering. Hun 
dankbaarheid, die ze soms uitspreken, maar meestal uitstralen, is ontroerend. Hun verhalen hebben 
we gehoord, bij de informatiebijeenkomsten tijdens de voorbereidingen. Door zoveel verschillende 
oorzaken en omstandigheden in een uitzichtloze situatie terecht gekomen. En niet meer in staat om 
daar in eigen kracht uit te komen. We hebben via het uitoefenen van onze hobby een steentje mogen 
bijdragen aan hun herstel en terugkeer in de maatschappij. Hoe mooi is dat! 

Henk Perdok 

 
 
 
 
Vers van de social media: 
 
MONT VENTOUX 
Teun en Claudia beklommen in hun vakantie maar liefst 3x de Mont Ventoux vanuit de 3 dorpjes 
onderaan de berg. 
Fantastische fietstocht en knap gefietst! 
 

 
 
 



LA MARMOTTE 2016 
Op 2 juli 2016 hebben Raymon en Marita Hoek samen de loodzware Marmotte-cyclo gereden in het 
!ƭǇŜƴƎŜōƛŜŘ ƻǾŜǊ ŘŜ DŀƭƛōƛŜǊΣ /ǊƻƛȄ ŘŜ CŜǊΣ !ƭǇŜ ŘΩƘǳŜȊ Ŝƴ ŀƴŘŜǊ ƎŜōŜǊƎǘŜΦ 
En beiden een gouden brevet gehaald! 
Gefeliciteerd met deze prestatie! 
 

   
 
 

 
 
 
 
 
TECHNISCHE COMMISSIE 
Zomerschema Captains: 
Let op:  
Vanaf 26 juli tot en met 11 augustus zijn onze captains met zomerreces: 
Op de dinsdag- en donderdagavonden is er dan geen training en is er dus geen captain ingeroosterd. 
Maar, zoals ook in voorgaande jaren, er verzamelen zich dan toch wel vaak clubleden voor een 
gezamenlijk rondje: dus spreek rustig met elkaar af op die avonden en ook op de zondagmorgen om 
gezellig een tocht te maken. 
Veel plezier en fiets vooral veilig! 
 
 
 



KATWIJK FIETST 
Strandrace Katwijk Fietst onder vlag KNWU 
De succesvolle zomereditie was nog maar nauwelijks afgesloten, of het vizier van de bestuurders van 
Katwijk Fietst richtte zich alweer op de strandrace van het najaar. De officiële datum daarvoor is 
zaterdag 12 november, een week later dan we aanvankelijk hadden gecommuniceerd. Daarvoor is een 
goede reden. We zijn ς vooralsnog op proef ς toegelaten tot het selecte groepje strandraces dat 
onder de vlag van de KNWU wordt georganiseerd. Het grote voordeel is dat we daardoor meedraaien 
in een vorm van competitiŜΣ ǿŀŀǊōƛƧ ƻƴǎ YŀǘǿƛƧƪǎŜ ŜǾŜƴŜƳŜƴǘ ŜŜƴ ΨƳǳǎǘΩ ǿƻǊŘǘ ǾƻƻǊ ƛŜŘŜǊŜŜƴ ŘƛŜ 
daarin een beetje serieus wil presteren. En die groep rijders wordt steeds groter. 
Daarvoor moeten we wel aan een aantal eisen voldoen. De wielerbond hanteert een hoge standaard 
als het gaat om de voorzieningen tijdens een race, van de tijdwaarneming tot de jurering. De 
belangrijkste is evenwel dat onze vereniging ς die zoals jullie weten is aangesloten bij de NTFU ς een 
partner zoekt die al bij de KNWU is aangesloten. Wij denken die gevonden te hebben in RTV De 
Bollenstreek uit Lisse, die club die Sebastiaan Langeveld heeft opgeleid. De afspraken moeten nog 
worden bekrachtigd, maar in de informele contacten kregen we reeds een gewillig oor. 
Katwijk Fietst-voorman Rob Onderwater roept in augustus zijn 
troepen voor de eerste keer bijeen, maar is achter de 
schermen al druk bezig met de voorbereiding. De 
voorinschrijving moet zo snel mogelijk worden opengesteld. 
Zijn roep om extra vrijwillige handjes zal jullie ongetwijfeld 
binnenkort bereiken. Op de dag zelf worden jullie ς behalve 
met scheepsladingen dank en waardering ς ook weer beloond 
met de deelname aan het befaamde pastabuffet van Het 
Strand. 
 
YŀǘǿƛƧƪ CƛŜǘǎǘ ǎǘŀŀǘ ōƛƴƴŜƴƪƻǊǘ ƻƻƪ ŀƭǎ ΨǎǇƻƴǎƻǊƴŀŀƳΩ ƻǇ ƻƴȊŜ 
jongste lichting wielershirts. Met de extra inkomsten die we 
via dit platform genereren hebben we al mooie dingen gedaan 
voor onze eigen afdeling en ligt er in de toekomst mogelijk 
nog meer in het verschiet. De nieuwe website is al voor de 
helft gesponsord door het evenement en wellicht kan er ook 
bij de uitwerking van de plannen voor het sportpark De Goerie 
een beroep op de organisatie worden gedaan.  

 
En uiteraard hopen we dat velen van jullie op 12 november ook weer meerijden op een parcours dat 
door Arjan en Arjan nog verder wordt verbeterd. Het was een mooi gezicht om vorig jaar zoveel rijders 
in ons clubtenue aan de start te zien. Op ruime afstand van de cracks, dat wel, maar anders dan in de 
eindsprint van onze A-groep geldt in dit geval de Olympische gedachte: deelnemen is belangrijker dan 
winnen. 
 
Dick van der Plas 
 
 
 
 
 

 
AGENDA 
 
Van 26 juli t/m 11 augustus    geen dinsdag en donderdag-trainingen  
Weekend 09/10/11 september HTWV weekend Ardennen 
Zaterdag 12 november  Katwijk Fietst Strandrace ς 2e editie 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Reacties of bijdragen 
aan de nieuwsbrief 
insturen aan: 
witteveenr@planet.nl of 
wielersport@ijsclubvoor
waartskatwijk.nl 
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Fietsen in Voorthuizen (Gelderland) 
Aangezien ik regelmatig in Gelderland ben, (mijn vriendin Lydia woont in Voorthuizen), heb ik 
inmiddels de gelegenheid gekregen om een (voor mij) nieuw fietsgebied te ontdekken: de Veluwe. Ik 
rij daar in het weekend vaak een rondje op de racefiets, of op de mtb. Voorthuizen binnen rijdend met 
de auto, lees je op het welkomst bord: "Welkom in Voorthuizen, de entree van de Veluwe ". Dit klopt 
ook wel, want het ligt echt aan de rand van de Veluwe en aan de rand van de bossen.  Om je een 
indruk te geven: via de provinciale weg (de kaarsrechte N344), zit je na 20 km in Apeldoorn; zo ook 

vorige maand, toen de Giro daar 
was . 
 
Voor het racefietsen pak ik het 
meestal als volgt aan: ik start 
gewoon vanuit Voorthuizen 
richting Apeldoorn, en ik 
probeer dan onderweg 
aansluiting te vinden bij een 
lokale wielrenner: ik nodig 
mezelf dan uit zeg maar, om met 
hem mee te fietsen. Dit wordt 
meestal heel enthousiast door 
diegene opgepakt, want ze 
vinden het super leuk om mij 
een stukje op gang te helpen en 
om de mooiste lokale wegen te 
laten zien. Zo kwam ik onlangs 
nog met een renner uit 
Apeldoorn te fietsen, die mij tot 
aan Hoenderloo bracht en me 
uitlegde hoe ik via 

Barneveld weer terug naar Voorthuizen kon rijden, zodat ik al met al op een mooi rondje van 80 
km uit kwam.  
Op de zondag de 2e etappe van de Giro, ben ik op de heenweg richting Arnhem, kunnen 
aansluiten bij iemand die me via de heidevelden (waar overstekende schapen letterlijk voorrang 
hebben) en bospaden naar de Posbank bracht, al waar ik langs de kant stond toen Maarten 
Tjallingii de bergtrui greep op de Posbank. De Posbank was toen afgesloten voor de auto's, maar 
voor fietsers was het uiteraard vrij toegankelijk; we stonden er rijen dik, dat was echt een hele 
vette beleving om er daar bij te zijn, en het was een perfecte zomerse dag. Wisten jullie overigens 
dat Tjallingii daar 899 watt maximaal trapte? Daar kunnen zelfs kanonnen als Mart Ouwehand, 
Teun vd Plas, Rob Oever en Ronald Potters, met hun machtige onderstel, niet aan tippen haha! 
 
Op de mountainbike ga ik met de buurjongen op pad: hij loodst ons dan door de bossen van 
Garderen e.o. Zo waren we onlangs bij de grindgaten (zie foto): daar zijn door grindwinning grote 
hoogteverschillen (zeker 25 meter) in het bos ontstaan, die je met je fietsje mooi als technische 
afdaling en als korte zeer intensieve klim kunt pakken. Ook sluit ik wel eens aan bij een toertocht 
in de omgeving, via de NTFU toertochten kalender. Jullie zijn bij deze van harte uitgenodigd om 
eens een keertje bij mij aan te sluiten in Voorthuizen! 
 
Chris Weegink 

  


